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Po únorové návštěvě člena Rady LK Zdeňka Bursy, pověřeného vedením resortu ekonomiky,
investic, správy majetku a územního plánování v Nemocnici s poliklinikou v České Lípě a
pracoviště LDN v Novém Boru, navštívil 16. března novoborskou Léčebnu dlouhodobě
nemocných také radní LK  pro sociální věci Pavel Petráček (oba ČSSD)  Zde setkal se
starostou  Nového Boru Jaromírem Dvořákem, místostarostkou Stanislavou Silnou a
zaměstnanci LDN.

 

Tématem jednání byly možnosti využití budovy Léčebny dlouhodobě nemocných (LDN).

„Vyslechl jsem názory představitelů města, ale i  zaměstnanců LDN, na potřebu fungování léčebny



v Novém Boru. Ve hře je i možnost využít budovu pro sociální oblast. Nic není rozhodnuto, ale v této
chvíli odmítám přesun léčebny z Nového Boru do České Lípy,“ zdůraznil radní s tím, že na tomto
názoru se shodl s předsedou dozorčí rady Nemocnice s poliklinikou v České Lípě Zdeňkem
Bursou.

„O definitivní podobě rozhodnutí samozřejmě budeme ještě dále jednat s městem, s vedením
Nemocnice s poliklinikou v České Lípě a zástupci VZP,“ dodal s tím, že výsledky jednání budou
předloženy Radě LK a následně Zastupitelstvu Libereckého kraje.


